
Årsmøte 
tirsdag 10.03.2020 kl 18.00 

på Frivilligsentralen 

Saksliste :

1. Åpning v/ styreleder

2. valg av møteleder
- Reidar Erke enstemmig valg

3. valg av referant
- Risten Ellen enstemmig valgt

4. Årsmelding 2019
-  godkjent uten merknader

ÅRSMELDING 2019

Styremøter

Det er avholdt 4 styremøter. 7 saker er behandlet + 4 infosaker.

Møtevirksomheter

Prosjekt «Aktivitetspark» Kautokeino jan-feb  (skrinlagt)
Idédugnad Tv-aksjonen Alta juni
Bolyst Kautokeino sept
Næringsforening IDÉ-gruppe Kautokeino okt-nov-des 
Høyskolen rekruttering frivillige
Videregående skole rekruttering frivillige



Kursdeltakelse
Ábas adm. deltok på «Grunnkurs for nye daglige ledere» arr. av Norges 
Frivilligsentraler. Kurset ble holdt på Scandic Gardermoen 28.- 29.05.19.

Medlemmer

Vi hadde 4 betalende medlemmer i 2019 (mot 8 i 2018 ).

Frivillige

Vi har ingen aktive frivillige på lista, men har derimot flere på 
«vennelista» som ofte stiller opp når det er behov.

AKTIVITETER 2019

Aktivitetssenter for eldre
Frivilligsentralen har organisert dette i samarbeid med KAAS.
Det er Ábas som har stått for matlagingen. KAAS for rydding og vasking. 
Ca 15-20 besøkende på senteret hver onsdag når det serveres middag.

Bakekurs
Vi startet opp med brødbakekurs for ansatte på KAAS våren 2019. 
Interessen var stor i starten, men etterhvert var det færre og færre som 
deltok. Nå er dette tilbudet lagt på is inntil videre.

Språkreir i samarbeid med Sámi allaskuvla
Utenlandske og norsktalende studenter som studerer samisk ved 
høyskolen har også i år vært på jobb hos oss. Formålet : lære seg 
samisk / høre samisk / kunne kommunisere på samisk.
Dette har gått veldig bra og studentene er fornøyde.

Den store klesbyttedagen
Vi deltok på dette, men interessen var så som så. De som var innom 
likte det godt. Serverte kaffe & kaker. Har ikke meldt meg inn i år.



Krafttak mot kreft
Aksjonen var på Ábas sine lokaler, men bøssebæringen hadde Krafttak 
mot kreft. Ábas serverte kaffe, kaker, frukt m.m til bøssebærere.

ESC-party, Báktehárji 19 mai
Kjempesuksess :) Se egen rapport.

Tv-aksjonen 2019
Frivilligsentralen var ikke med i aksjonsgruppa i år, men vi hadde lånt 
våre lokaler til aksjonen . Ábas sponset mat og drikke til bøssebærere.

- Čákčariemut august                
Bruktbutikken lånte ut klær mm til catwalk

- Lounge Sápmi /aug - nov på Kulturhuset & des på Ábas

- POSEsalg og andre rabatterte dager på Ábas

- Middag for frivillige des.

- Julegateåpning / julelys på stolpene

- Julebutikk des

5. Regnskap 2019
- godkjent

6. Forslag til aktivitetsplan 2020
- godkjent uten merknader

Forslag til aktivitetsplan 2020

- Aktivitetssenter for eldre
- fortsette med kokkelering for eldre
-



- Språkreir i samarbeid med Sámi Allaskuvla
- fortsette samarbeidet
-
- Krafttak mot kreft
- Ábas er basen for innsamlingsaksjonen
-
- Lounge sapmi
- samarbeid med lounge sapmi har fungert optimalt, så dette vil vi fortsatt være med på
-
- Bolystuka
- Ábas er med i styret for bolyst, planlegger stort arrangement til sommeren
-
- info / lørdagskafé
- vanskelig å få til uten hjelp, her må daglig leder stille opp alene
-
- vaktmestertjeneste rettet mot hjemmeboende eldre
- dette hadde vært et super tilbud for de eldre, men her kommer det også inn «mangel på frivillige»
-
- besøksvenn / handlehjelp for hjemmeboende eldre
- godt tilbud, men også her er hjelpen langt borte
-
- rekruttere flere frivillige / lag & foreninger
har sendt epost til alle lag&foreninger i bygda

- infomøter
- f.eks promotering via avis / GLR og på offentlige møteplasser

- Arrangere turer
- turer i skog og mark er populært, gafestallen ja sagastallan lea soma

- Den store klesbyttedagen
- vi er ikke med i år

- Førstehjelpskurs / Hjertestartekurs
- dette kan Røde kors hjelpe til med

- Besøkstjeneste

-  Sammen på sykkel

- Tv- aksjonen

- Førjulsmarked

- Julegateåpning / nissetog
- planleggingen er i gang :)



Vi arrangerer forskjellige tilstelninger, så det er bare å komme med 
forslag. Tar også imot hjelp med åpne armer

7. Budsjettforslag 2020
- godkjent uten merknader

8.Innkomne saker

-  Hva skjer hvis sentralen legges ned fra neste år ?
-  Hva gjør vi med pengene / utstyret
-  hvis pengene ikke må tilbakeføres, tildeles de slik : 
             
Forslag :      Aldersbestemt  KIL

knott og ungdomsklassen Motorklubben
oppgradering lagerhus Røde kors
biblioteket turutstyr
kontor/butikkinventar lag&foreninger

Forslagstiller : Berit Ragnhild Triumf

9. Valg
På årsmøte 2019 ble disse valgt :
Leder : Reidar Erke gjenvalgt for 2 år 
varamedlem :June Brita Eira valgt for 2 år
nestleder :     Inger Berit Ellen Hætta ikke på valg
styremedlem :Ole Jansen ikke på valg
vara : Inger Marie Oskal ikke på valg
vara : Isak Th Triumf ikke på valg

Valg 2020 : 
leder  :  Reidar Erke vara : Inger Berit Ellen Hætta valgt for 2 år
nestleder :  Gunn Elisabeth Kristensen vara : June Brita Eira    valgt for 2 år
styremedlem : Elise Hætta vara : Susanne E Siri    valgt for 2 år

Kommunestyret valgte i møte 19.12.2019 Gunn Elisabeth Kristensen som kommunens 
representant til styret for Frivilligsentralen Vara : June Brita Eira

Spørsmål : det må sjekkes om man må endre på pkt VALG i vedtektene 
- vi har ikke valgkomite - må forhøre oss rundt i håp om å finne styremedlemmer



- 1. kommunens repr. + pers vara
- 2. arbeidssenterets repr. + pers vara
- 3. lag/forening repr. + pers vara

dette må sjekkes opp snarest :

10. Avslutning

Tusen takk :)


